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z  ses j i  Rady  M ieJsk ie j  w  Jqd rze jow ie  odby te j  w  dn lu  29  g rudn io  1998  r .

v  Donu  Ku l tu ry  w  Jqd rzeJow le .

Ad.1. Przewodniczqcy Rady lr i Íe;sNiej Teresa Szwach otworzyta

obrady Rady Miejskiej w Jqdrzejowie. Obrady rozpoczgto o godz. 91O przy frekwencji

28 radnych na ogólny stan 28 radnych.

Przewodniczqca obrad stwierdzila qworum pra\^/omocne do podejmowania uchwal.

Przewodniczqcy Rady T. Szwach powitala przybytych na sesjq radnych,Burmistrza ,
jego ZastgpcqrSekretarza j- Skarbnika Gminy,radcq praunego Urzqdu Mle;skiego,

Kierowników tlydziatów i jednostek organizacyjnych Urzqdu t4iejskj-ego,starostq,

Kierownika Urzqdu Rejonowego,Przedstawicieli Samorzqdowego Sejmiku Wojew1dztwa

KieleckiegorPrzewodniczqcych Zwi4z.x6w Zawodowych : Jerzego Szczerbq oraz

K.Toczytowskiego, przedstawiciel i  part i i  i  stronnictw poli tycznych,przedstawiciel i

prasy, soltysów i przewo'dnicz4cych rad soleckich oraz wszystkich uczestniczqcych

w obradach Rady.

Na wstqpie pragne prosió wszystt ich obecnych o powstanie.aby rninut1 ciszy uczció

pamiqó zmartej pracownicy Urzqdu Miejskiego Pani Krystyny Rosót.

Sekretarzem obrad Jednoglo6nie wybrano radnq El"2bietq Wiéniewskq.

Radna wyrazlla zgodE na pelnienie funkcji sekretarza obrad.

Ad. 2.. Rada jednogto5nie przyjqla propcrnowany porz4rlek obrad.

Forzqpe¡( obrad:

1 .Obwarcle sesji rstwierdzenie qworumrpowotanie sekretarza obrad.

Z.Przyjgcie porzqdku obnad.

S.Przyjqcle protokílu z poprzedniej sesji.

4,Interpelacje i wolne wnioski.

5.Infcrrmacja o pracy Zarz1du Miejsklego miqdzy sesjami.

6.Infonmacja o realizacji uchwal podjqtych na poprzedniej sesji.

T.Uchwala w sprawie obni2enia ceny skupu 2yta p-zyjmowanej jako podstawa obliczenia

podatku rolnego na obszarze miasta i gminy Jqd-zejów.

B.Uchwala w sprawie ustalenia r.rysokoÉci stawek podatku od nieruchomo6ci 2.1999 rok.

9.Uchwala w sprawie ustalenia wysoko6ci stawek podatku od posiadania psów, okreÉlenia

terminów platno6cl oraz jeoo poboru w 1W r.

10'Uchwata w sprahrie ustalenia wysoko6ci stawek podatku oci Érodków transportowych

n a  1 W  c .
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ll.Uchwata !,r sprawie do sporzqdzenla zmian czq6ci miejscowego planu ogólnego

zagospodarowania przestrzennego &rniny Jqdrzejów.

l2.tjchwala w sprawie zmlan w bud2ecie miasta t gniny na 1998 n.

lJ.Uchr¡ala $ sprawie ustalenia limitu wydawania zezwoleñ na wykonywanie l<rajowego

zarobkowego przevozu osób taksór+kami osobowymi na 1W r.

14.Informacja o reformie slu2by zdrowia.

l5.Odpowiedzi na interpelacje.

16.Sprawy r62ne.

17.Zanúffiíqcie obrad.

Ad. t. nada jednoglo6nie przyjqla protokól z poprzedniej sesji.

Ad. 4. Radna Lidia Osiñska: odczytata ApeI Z.arz4du Oddziatu

Zvíqdat lüauczyclelst¡ra Folskiego do Rady l{lejsklej u JqdrzeJovie o zagvarantowanie

opQrmelnych mrunków furücjonouania o6wiaty.

/ pi v zalq-zerúu/.

Radna Lidia Osiñska: wyja6nia równie2,2e decyzje odno6nie zaciqqniqcia kredytu byla

skonsultor.iana ze wszystkimi osobami miqdzy innymi Dyrektorem J.Robaxiem, Bqkiewicz,

jak równie2 z Przewodniczgcq Zwiqzku lrlauczycielstwa Polskiego E.Dorcbczyñskq.

Zaciqgniqty kredyt wystarczyt jedynie na pokrycie wypiaty grudniowej oraz rra fundusz

socjalny.

Rdny Uieslav Srtelc: odczytal pismo mie.szkañców ulic Kadlubka i Konarskiego w sprawie

podlqczenia wodociqgu dla cztenech rodzin - p-osi o wyjaánienie tej sprawy.

/pismo w zalqczeniu/.

Radny Czeslaw Blicharski: uwa2a,2e wyciqganie sprai^i z przeszLoáci radnych jest

nieporozumienlemrrnamy czas demokracji Í ka2dy z radnych repnezentu.le mieszkañców.

Jako radni por.rinni'smy zaj4é siq sprawami merytorycznymi,dbaó o nasze miasto i gnirrq,

a nie zajmowaó siq politykq.

Radny Ryszard Pacanorski: podziqkowak Zarzqdoui Miejskiemu oraz Burmistrzom

za zaLatwienie interpelacJi dotyczqcej ogrzewania Szkolv Podstawowej Nr J,dziqki

czemu dzieci mogq siE uczyé,.

Radny Ryszanl Facar¡ovski: wnioskuje,aby wszystkie Komisje miaty spotkania przed

Ita2dq sesjq, a nie problemowo.

Radny Ryszard Facanovski: odczytat pismo mieszkañców ulicy Dojazd c¡dno6nie kanalizacji
- pyta co dalej w teJ sprawle.

/plsmo v zalqczeniu/.



Radna E\¡a Ptasznik: prosi o zabezpieczenie 6rodków finansowych na przeniesienie

przystanku przy ulicy Jana Pawla II na ulicq Swiqtej Barbary.

Rdry Ryszard Pacanorstd¡ mówi,2e ka2dy byt wybrayry przez swój elektorat i ur+aZam,

2e kahdy z nas ma prawo pytaó o drqczqce ich sprawy.

Ir4arny dwóch cztonków z AllS ,kL6rzy nie mogli byó w Komisji Bezpieczeñstwa. Stqd

moje pytanie o etykq i moralno6ó.

Po zgloszonych interpelacjach zabral glos Starosta Powiatu Jqdrzejowskiego Pan

lHeusz Swierc4úski,który podziqkowal za zaproszenie na sesjq Rady l4iejskiej

w Jqdrzejowie. Na wstqpie pragnq zloTyó najlepsze Zyczenía noworoczne w imieniu

swoim i zarzqdu, aby Nowy Rok 1999 byL lepszy od popszeriniego,choó uwa2am, mówil

2e rok 1998 byi rokiem pomy6lnyn.

Mija osiem lat samorzqdu gminnego i reforma ta zdaje egzamin. Gmina stala siq

gospodarzem suojego terenu.

Nowy Rok 1999 bqdzie rokiem reform, dla nas najwa2niejsza to reforma administracyjna.

0d 4 stycznla Starostwo ?ozpoczyna pnacq i pragnq aby wspólpraca z p¡ninq byla mila

i pomy61na. Jeszcze ?az Zyczq wszystkiego najlepszego i myÉlq r2e w noc Sylwestrowq

spotkany siq przed Domem Kultury,aby wspólnie powitaó Nowy Rok 1999.

Przeuodrric?Ty Rady T.Szrach równie2 zloiyla 2yczenia wszystkiego rrajlepszego onaz

mitej wspólpracy rv Nowym Roku Panu Staro6cie,Radzie i Zarz4dowi Powiatowemu.

Ad. 5. B.lrnistrz H.Ftlofratkieuicz przedstawil informacje z dzialalno-
'sci 

Zarzqdu Miejskiesñ za okres od J gnrdnia do 18 grudnia craz od 19 grudnia

do 28 grudnia 1998 r .  oraz wyja6nil  pkt 7 í 12 w /w informacji .

B¡rmistrz H.l,tictalkievicz odno6nie pkt. 7 informacji z dzialaino6ci Zar:z:1dtt Miejskie-

go wyjaÉnLa,Ze toczy siq postqpowanie upadtoéciov/e w Sqdzie GospodarczYm w Kielcach.

Na wniosek Sqdu Zarzqd Miejski rozpatrywal sprawq przejgcia budynkói; mieszkalnych,

obecnie znaJdujqcych siq w administrowaniu Pnzedsiqbiorstwa Gospodarki Komunalnej

i  Mieszkaniowej Sp. z.o.o w Jqdrzejowie.

Zarz4d wynazil zgodq na przejqcie tych budynków. Równocze6nie wypowiedzial t¡GKiM

Sp.z.o.o. r, Jqdrzejowie umowq o administrowanie budynkami,któr'e stanowiq mieszkaniouy

zasób gminy.

0dno6nie pkt.12 w/w informacji Burmistrz wyjaÉnil,2e GZOSZ1P wystqpil z pismem

o ustalenie vrysoko6ci dodatku funkcyjnego d1a Dyrektora Zespotu Placówek OÉwiatowych

w Skroniowie oraz l,ysakowie. Osoby te w wyniku konkursów zostaly powotane na stano-

wiska Dyrektorów Zespotów Placówek Gwiatowych z dniem 01 .09.1998 rc¡ku.

l{ sk}ad zespolu wchodzq szkota i  przedszkole. Do dnia 31.A8.1998t. dodatki funkcv¡ne

pobieralo dwóch dyrektorów tzn. ze szkoty i przedszkola.
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Nastqpnie Burmistrz H.Michalkiewicz prosi o wyjaÉnienie dlaczego w in1'orrnacji

z dzialaLnoSci Zarz4du Miejskieeo nie mo2na podawaó imion ,nazwisk oraz adresów.

Klerownil A.Starecka wyja6niar2e w ustawie o ochronie danych osobowych z. dnia 29.O8.97r

Dz.U.Nr.133 poz.93J mór¿i siq. i2 takich danych mo2na udzielaó tylko na pisemrry

umotywowany wniosek zainteresowanego. l{ wydziale Onganizacyjnym i Sipraw Obywatelskich

sq protoklly z pracy Zarzqdu Miejskiego ,w których sq te dane i radni mogq siq z nimi

zapoznawaó. Podajqc nazwisko irniq oraz adres u, informacji z dzialalnoÉci Zarzqdu

Miejskiego nanuszaliby6my ustawq o ochronie danych osobowych.

Raüry R.Facanoyski odno6nie pkt. 13 w/w informacji zapytuje co oznaczailprzepisariie

Lrmowy najmu lokalu u2ytkowegotr?

Kierovr¡ik P.Tydrych: lokal ten jest po bylym szalecie miejsxiern. Do tej pory umowa

najmu na ten lokal figunowala na nie2yjqcego ju2 Ryszarda Krzysztofika,który

prowadzil tam sklep zitaniq odzie2¡ zachodniq. Po 6mierci o,-ica tj. ityszarda

Krzysztofika jego córka wystqoila z wnioskiem ,aby tq umowq przepisaó na niq.

Rada jednoglo6nie przyJgta informcJe o pracy 7,arz$u I'liejskiego mlqdzy sesjami

rl okresie od I grudnia do 28 grudnia 198 roku.

Ad. 6. Inforuacjg dotycz4cq realizacji uchsal podjqtych na poprzedniej

sesji Rada prz5rjqta bez urag.

Ad. 7. Przetrcdnic"4y Rady T.Szuach zwraca si.g do Skarbnika Gminy

o wyja6nienie tej uchwaly.

Serbnik &iny przedstawila r+nioski Komisji Bud2etu,Gospodarki i Mienia oraz Komisji

Rozwoju l.jsi i Gospodarki Rolnej, które nie zgtosily uwag do projektu tej uchwaty.

Stawki podatku rolnego sq liczone na podstawie ceny skupu 2yta przyjmowanej ;iako

podstawa obliczenia podatku rolnego na 19% rok na obszarze miasta i gminy Jqdrze;ów.

Cena 2yta ogloszona przez GUS wynosi 11,14 zI za q. GUS obni2yl ceng skupu zyta

1 stawka ta bqdzie nL1sza o 1M w stosunku do stawki obowiqzujqcej l/ 1998 noku.

Radnúr H.Góralski: una2am,2e uchwalenie stawkl na 1 W r. obni2onej o 1O% w stosunku

do stawki obowlqzujqcej w 1998 roku spowoduje obni2enie dochodów gminy.

Rda jednogta6nie powiqla uchuatq Nr TV/?2/9B w sprawie obniZenia ceny skupu 2yta

przyjnowaneJ Jako podstaua obliczenia @atku rolnego r¡a obsza-ze miasta i gniny

JeérzeÉ.

/ tbtryata Nr TV/Z./$ y za?,4ezenlu do protokólu /.

Ad.  8 .  Skarbnlk  Gniny wyjaÉni la ,2e komis je po zapoznaniu s iq

z projektem uchwaly nie wnosily ul¡ag.

Radna B. lbzeszkorska-Dzyonek: uwaZam,2e sposób zredagownia tej uchwaly jest bardzo

niejasno sprecyzowany. Uchwala ta powinna byó tak zredagowana,aby kaády przeciqtny



$rarbnlk rh¡ny przedstawila z

jakie obowiqzywaly w 1998 roku

obywatel mógt jq zrozumieó Proszq o r*yja6nienia odnoÉnie $ 1 pkt. 2 podpunktrrcr ,

gdyá nie rozumiem ?a czq mam glosowaó. Proszg takLe o sprostowanie tre6ci w $2 ust.J.

g€r61ik Gniny wyja6nia ,2e tak mówi ustawa o podatkach i oplatach oraz ,2e taki zapis

jest w proJekcie uchwaly.

Rdny A.Czop: proszq o podanie kwot jakie obor+iqzywaly w 1998 roku.

Radny R.Facar¡ovstti: popieram pytanie postawione pczez :adnego A.Czopa.

Budynki mieszkalne

lnieniem stwaki podatku od nieruchomo6cÍ
'Zarz4d, zalo?yl wzt'ost tych stawek o 1 1% i propo -'

nuje aby stawki te w 1999 roku wynosily:

czqÉé budynków zaJqtych na prowadze-
nie dzlalalnosci gospodarczej w zakresie 9,60 zl

0,27 zl

10 ,00  z t

13,47 zl

10 ,60  z l

6 2 6 2 l l

4,42 zl

2 %

0,30 zl

0,46 zl

0,41 zl

0,02 zl

2 ,56  z l

0,04 zl

uslug transportowo-handlowych

od budowll

Stawka
poda-
tkowa

Budynkl lub lch czqscl zwiqzane z pro-
wadzeniem dzialalnoscl gospo. oraz czqsé
budynków mieszkalnych zaJqtych na
prowadzenie dzi.alalnoscl gospodarczeJ_

czqsé budynków zaJqtych na Prowa-
dzenie dzlalalnoscl gospodarczeJ w za-
kresie sprzed¡a¿y I podawania napolów
aikoholowych do 4,5% i powv¿e¡

w zakresie obrotu kwalif ikowanym
materialem siewnym

Pozostale budynkl wykorzystane na
lnne cele niz wymlenione w pkt. I i  2
i gara¿e wolnostojqce

Grunty; od 1 m2 powlerzchni
a) zwiqzaneJ z prowadzenlem dzlalalno-
Scl gosp. lnna nü rolnicza

c) zwiazane z prowad,zenlem dialal.noscl
gosp. w zakrede us¡ug transportowo-
handlowych

0,01 zl

0dno6nie pytania Radnej B, Trzeszkowski.ej-Dzwonei< o $ 2

ztoLy wniosek 2e danq nieruchomo6ó uáytkuje rolniczo ,to

tylko z 4M tn2, I z ff i  m2 jest zwolniona.

Radca prauyny odpowiada,Ze odno6nie $ 1 ust.2 zgadza siq

jest dla przeciqtnego czlowleka nie zrozumialy,ale taki

mówi ustawa o podatkach i oplatach.

. c f  ^  ' . ^ ' i - á n  i  a t ,  ) e :  i o Á l - i  ¡ t , - , (( l ) l - .  W y t j < f D l l I d l l i t . : L  L u r f , -  
¡ r u u e

nsoha ia nlaei  oOciatek

z. t.virr,2e projekL uchwatY

i ^ ^ +  : ^ - r ' l ¡  ^ - ^ ' . ' ^ i  ¡ z t r  f  l a V
J U ¡ t  L J q ¿ y ^  P r  d w ¡ ¡ l u ¿ J  i  u o ^

b) zwlqzane z prowadzenlem dzia¡alno-
Éci gosp. w zakresie sprzeda¿y i poda-
wania napoJów alkoholowych do 4,5%

d) od u¿ytków rolnich nle wchodzqcych
w sklad gospodarstw rolnych od 1 m2
oowierzchni

e) od gruntów pod Jezloram.l, zaJqtych
na zbiórniki wodne retencyjne lub ele-
ktrownl wodnych od t ha powlerzchn¡

pozostalych

My nie moáemy czynió odstqpstw od takÍch zapisów,bo podjqta uchwala zostataby uchylona.
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Przenodnicz4cy Rady T. Szr¡ach - ¡y;aáam,2.e w uchwale wszyr,Lko sig mer"ztoryczrtie z,gadza

wiqc  na lez .y  p rzysLqp i  ó  do  g losow; rn  ia .

Pada Zl glosarni,przy 1 glosie wstrzymujEcym sie, glosów przeciw glosów nie bylo

pow-ziqta uchvalq Nr IU/231!8 w sprawie ustalenia wysoko6ci stawek podatku

od nieruchorno6ci a 19tPlr.

/Uchu¡ata Nc TV/23/98 v zak4czeniu do protokólu/

Ad. 9. Skarbnik Gminy: Komis;a BLrciz.ettr  ,Co:;p,;darKj i  Mienia oraz

Komisja Rozwoju i {s i  i  Gospodarki  Rolne.:  } t jL- wnosi}y uwa,.r  cc prcj . -) t { t -u t- tchwaiy.

Radny Cz.Blicharski - jest duzo bezpañsi<ich psów i uwa2am ,2t: pcz.yczyrtq tt t 'c., sq

zbyt wysokie podatki  naktadane na ich -wia6ciciel i ,którzy w z:wiqzxu z tyrt  wyrzucajq

psy  na  u l Ícq .  My6tq  ,2e  podate t<  od  pos ia r ian ja  psów powi r r i c r r  ' ¡V í1  rnn ic jsz -v .

W przyszloÉci powinni.6my pomy6leó o schronisKLr z uwagi na du; ' -q i loí ;ó wat, ; 'sajqcych

siq psów i  kotów na terenie miasta i  ¡ , . rniny cc j t :st  , i ie r , : roJcgi czno.

B¡rnistrz H.Ft ichalkieyicz- poclatek oc psów stanowj zrt i . 'aor i iy ola gniny. Ludzie ,wt6r 'z.y

posiadajq psy to podatek od rr ich ptar; .? sprawa bczp: lñskicr l ' t  ¡x, ,ór i  1.o::upetnie inn¿r

kwest ia.

Radna B. Trzeszkouska-Dzvonek pyta,czy 12i( prouizji od onl¿:t bgcizir' t:tkze pc,bjeral

pracownik w Kasie Urzqdu l4ie¡si<icgo.

Slerbnik Gniny -  nie pr-rbiera.orowizj l  od t ,ych optat.

Radra B. Trzeszkovska-Dzvonek - myÉlalam,2eby opublil<owaó w gazt--cir) .iakr6 artyr<ul

o zanLeczyszczaniu przez psy np.klatek schodowych.Uwa2am,2e vt lakich przypacikach

powinna byó pewna grupá ]ur iz i  ,która by pospr;atala te nieczystoÉci I  wystawi ia

rachunek dla wla6ciciela psa.

h¡ruistrz H.t{ichatkiesicz - uwa2am,2e problern psów bez¡rañskich jest to temat na

Komisjq Porzqdku Publ icznego,a dzisiaj  rozmawiamy o uslaleniLr wysokoácj stawek

pociatku od posiadania psów, oraz o okreÉ1enir . . r  t .erm-inów ¡r iai . , roic j .  i  ; r : r ;c-.  u(, ' -oI 'u

w 1999  r .

Radny R. Facanouski -podtrzymujq wypowieclá llurmistrza ,2e prcblenr ten oowjrrien

byó poruszony na Komis;i i  Porzqdku Publiczneso

Skarbnik Gniny- osoby ,które nie ptacq ¡rc,datku ocJ posiadarriai psów sq iry2ty',rarrc uporri t ir l-

n iem ,nastqpnie wyst .awia s iq  ry tu l  e t 'z .eaucy, - j r , . ¡  i  , : r 'ü ' " : r  ur r r ,  :  : .  : racv, ina . :q  i  Í t : ' , , :K\&ot t ¡ r  e

te nale2no6ci.

Przewodnlcz4cy Rady T.Szvach- proszE o przegi,:sowarrie te;r usbawy-'I t'i '],
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Radny T.Barañskl - pnoponujq ,aby prz.etoi:yi. gto.sowati-ie naci uchwatq do czasu

uregulowania sprawy utrzymania czystoÉci i  porzqdku przez wlaÉciciel i  p. ' ;óvt.

Radca prayny- jest jui taka uchwala c¡dno6nie utrzyrnania :zystoÉci i porzqdkrr

w gminach.

Radny Cz.B}icharski - czy pieniqdze pobierrane jako podatek od psóu wi.s:.ari:zaji

na zalatwienie tzw. psiego problemu.

Z-ca h¡rmistrza - psy bezciornne sa kilka razy w rck i w-vlapYwane i oddai'rarir: do schronisi<a

Za wylapanie pSów, za transport ,z.a ich ciwut-ygoci i l i r . rwy pi .byt.  w.schronis;kL. i  r l r .¿'z z '¿t tc l t

u$plenie placi- gmina. Koszty te sa w¡2.szc oci oochc,du uzysl{¿rri"e.o pc7-ez, ¡lminq z tytuitl

poboru podatku od posiadania psów.

Radny K.Michalski- uchwala ta byia juz: ucfrwalana i realiz-owana Proszq wytlumaczyó

jak to siq odbywa.

Skarbnik Gniny- uchwala ta jest co roKtr uchwalatra ,z.e wz.g, lqdtr  r ' la ztnir : r t ia jqce siq

^ + ^ , , , . i  ^ ^ ! - . ;  ^ - ^ ^ i  ^  ^ ^ . 1 ^ t  ¡ r ' ,  ,  ' A  ^ - lstawKr poDferanra pooaLKU uo IJSUW.

U 1,)97 roku w projekcic uchwaly jesl  wp-owadzony : , .apis ,2e" podatek tra tererr je

miasta i  gminy pobierany bqdzie przez inKaserrtó '¡" .

Inkasent jest t,o osoba ftzyczna,która wyra2-a zgodg rta pobieranle' podat.ku.

Inkaserrt otrzynuje upowa2nienie j- kwitariu:;z- do wystawiania xwitów na oKreÉlorlq

rwotq wplecanq przez wla6ciciela ¡ . ' r la.

Od rjedy ir1]aasenb zacz1l pobieraó pociareri c-,cl posi-¡,:clar¡ia ¡x;írv; t.. rvpiywy .¡ t,üflt)

p o d a t t < u  s q v y z s z e  ( 4 o o O , O O  z : ] )  , n i z  "  l a t a c h  u b l e ¡ ' i y c h f  ' ' )  ' ' n - - r ) '

In i<asent ma mo2l iwoéó za¡ejes'  rowani-a wi. ; :ce; wta6cici t : l  i  i ' ' - . , r .1¿l | i , l , - ,¿1cych ps'¡ .

Inkasent pobiera 12% prowiz;i oci zainkasowane¡r ltwot.y.

Radny T. Baraíl,ski- proszq o zestawienj-e ile c;sób zaplacito podalel< oti p'.;siac1¿inia

psów , a ile osób faktyczrie je posiada.

Przeyodnicz4cy Rady T.Szrach - ponownie prosz-e o prz',egtosc:wanie tnj Lrchl' ' i,r1y,

a problem psów bezdomnych jest to tenqt i le (onis.-q Por: :qdi<l t  : ) ,1b1 ;czlr teql .

Rada jednogloSnÍe powziqla uchvalq Nr TV/24/$B v sprawie ustalenia rysoko6ci stauek

podatku od posiadania psóv ,okreÉlenia teminóu platno6ci oraz jego poboru u 1Wr.

/ Ucfrvala Nr IY/24/98 u zalqczeniu do p-otokótu/.

Przevodnic4cy obrad T.Szvach oglasza przerye-

Uzrlawia obrady.

Ad. 1O. Skarbnik Grniny przecisi . l r r ,vI1¡¡  ¡ : r i , - r l ;¿k r ic, t : l i r - ; ; l  i  Bt: ' izetu,

Gospodarki i l4ienia o obnj2enie u 15f;'sLawe( f)i,r¡i¿1¡or., r:d ér't-,dxí-rr.v t.ranspot'towyclt

wlaÉcicielom pcl jazdów ,N.t .órzy majq zainstalowai ' ry i<at.ai  iza+,.o1 oraz wl¡ .¡Écicielom ,

których pojaz-dy rnajq :ramontowane urzqdz;eriiq do iraijgr(il i l 'r¿lzsill '
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Zarzqd ustosunkowal siq pozytywnie do wniosku kornis;i i postartowii dokoria6 zniarry

\.{ $ 2 projektu uchwal' , ,Rady Mie¡jsXjej w sprawie ustalenja wysokoÉci stawek podatku

od 6rodków transportowych na 1999 r.

Nastqpnie Skarbnik fuiny odczytata pismo Przedsiqbjonstwa Pañstwowe¡ Komunikacji

Sarnochodor,lej w Jqdrzejowie odnoÉnie pozostawienia stawr.'K poiatkrt od 6rodków

transportowych na 19(fr rok na dotychczasowyrTr poziotni.e.

/ pismo stanowj, zal4c'znix do protokllu /.

Zarz4d l,li.ejski zapoznal sjq z pisrnem PKS w Jqdrzejowie i pozost.awi] do decyzji ftady.

Radny A.Czop - ,¿taÉciciele samochodów osobowych wogó]e nic ptacq podatku od 6roc1ków

transportowych ,natomiast posiadacze sarnochcdów ciq2arowych ptaca podwó;rr ie bzri.

raz w paliwie, a drugi raz w formie podatxu c- 'ci érodków tlartspoltowych.

Radny Cz.Blicharski - je2e1i gmina Wtoszczowa zaproponuje niZsze :;Lawki pc,datku

od 6rodków tnarrsportowych to caly tabor plzeir iesie.my do Wios;:czowy, a ¡1mjna Jqdrze¡1ów

od PKS nie bgdzie miala 2adnych podatków ,a w zwiqzku z tyrn ciochodów.

Radny A.Czop - proszq o podanie teraániejszych stawek podalKu.

*arbdk Gminy przedstawila stawki podatku od 6rodków trartsportowych oirowiqzujqce

v¡ 1998 roku.

Radny R.Pacanowski- uwa2am ,2e wrriosek PKS powinien byó uwzrle¿driiony ,1dYL nie rno2emy

pozwolió na utratq miejsc pracy.

Radny A.Czop - proszq o pozostawlenie dctychcz,asowej t<woty !" $ 1 ust. 1 podpurrr<t I'brl

L t .  515,@ z i .

Z--ca h¡ru.istrza - sytuacja prz.ewo2njków jest trudna. PKS jest w taxiej sytuacjr

i naleZy mu pomóc.

Stawiam wniosek aby zmienió w pnojekcie uchwaty Rady l{ ie¡iskie; w $ 1 ust. 1 podpurt i t"c' l

kwotq 1.q95,0O zi na kwotq 1.OOO,0O zl ' i  proszQ o przeSilosowanie wniosktr.

Rada 26 gtosami ¡pr4 2 glosach nstrzymuJqcych siq ,glosów przeciw nie bylo pYzeglo-

souala wriaed( postaviony ptlz-ez Z-cq &rrmistrza tl.hániaka.

Radny A.Czop - stawiam wniosek aby zmienió w projekcie uchwatv Raciy I'{iejsr<ie¡i w $1

ust. 1 podpwrkt I'b'r krrotq 597,UJ zl na kwotq 55O,OA}.

Z-ca h¡rmistrza - prosze o nie gtosowanie za wnioskiem radnego A.Czopa ,aby nie robió

nyJetk6v dla pryratnych przeuoáników.

Rada przry 21 gtosach za, 1 glosie przecin i 4 glosach wstrzymujqcych sig przeglosowaüa

uniosek postaviony przez radnego A.Czopa.
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Przeuodnic"4cy Rady T.Szractr- jeÉli iy..szcze l<loá ma uwa¡.i do projert,u uchwaly bc,

prosze zgtaszaó.

Rdny Cz. Blicharski - nóui ,2e jest duZo samochodór¡ z przyczepami i naczepami ,

i ponownie bqdzierny plació podwójnie i raz w podatkrú., drugi caz w paliwie.

Je2eli nie zostanie ta star¡ka obni2ona to przeniesiemy siq do Vloszczowy.

hzevodnicqcy Rady T. Szwach- popnosila o przedstawjo¡¡;p r-Jollchczas obowjqzu;qcych

stav¡ek podatku od przyczep i naczep.

s€rbrik ftiny - wyja6nila,2e stawki podatku od przycz.ep i naczep w 19i'18, roku wyrrosity:

a) o tadowni6ci powyzej 5 t do 20 t wlqczr,,íe - I}'/,ffi z\,

b) o tadownoÉci powyzej 20 t - 328,00 zl.

Radny R. Pacanoyski - chcq postawió wriiosek c, pozostawienie dot.ychc::as ohrowiqzujqcych

stawek podatku od pczyczep i naczep.

Radrn U.Piasecka -  pros i  o  wyja6nier , lc , - ,ah ie maxsymalr re s l .awxÍ  pooatxr ,  przcwÍdz- ia l

ustawodawca.

Skarbnik &iny przedstauita stavki @atku przeuidziane przez ustawodavcq.

Radny U. $rtek - nasze przedsiqbiorstwo PKS bqcizie nierentowne, rt ie irtnzyma ).-

co spowoduje zwalnianie pracownlków.

Radny C2.Blicharski - ponownie wspomirra o podwójnym placeniu. Proponrije, aby stawki

pozostal,¡ na dotychczasowyoh warunkach.

Z-ca h.¡rrnistrz Y.I{oániak - musimy pamiqtaó,2e gm.ina nie mo2e pozbywaó sig dochodu,

bo co bqdzie jak przyjdzie nam rozpatrlnraó bud2et. liniosek i(ornisji BudzoLu,Gospodarki

i  Mienia oyi .aby dolychczas cbowiqzujqce sbawkj zwigkszy6 o ,tyl.

s€rbnik fuiny - Przedsiqbiorstwo PKS korzy's'¡.lct ¿ ul¡,,a docitr-rciów rtie no.'..rra sie¿

pozbpvaó ,Edy2 majq. one Wlyw na ksztatL przyszlego bud2e'tu.

Radny C2.Blicharski - u1gi, nasze sq nie wielkÍe,a polegi-1.1a ono na odrocz:enjut lerminu

ptatnoSci, lub rozloZeniu na raty ,a nie na urnorzeniu plat.noÁ<;i.

Ka2da podwyZka , podatek rozklada nas na lopat;ki.

&¡ruistrz H.Mtchalkieuicz - powinni'sny patrzeó globalnie na pevrne:rprawy, a nie no2;w

i.ch traktowaó i rozpaLrywaó i-ndy.widualnie.

Radny R. Facanouski -wycofujq mój poprzedni vrrLiosek , a Leraz stawiam riiwy wnjosek

o nieznaczne podwy2szenie stawki.

Radna U. Piasecka - w imieniu Komisji Bud2etu,Gospodarki i l"iienia chcq powiedzieó

2e nasz wniosek byt ,aby podwylszyó obowiqzujqce stawki o 50 ft, ,gdzie ustawodawca

proponuje podwy2szyó stawkl o maksymalq kwotq tj. o 8O%.

Podtrzymujq wypowiedá W-ce Burmistrza ,aby nie pozbywaó !,m.iny clochodów jeKio uzyskalaby

z tytulu podatkdw
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Przgodnic"4cy Rady T.Szwach prosi o dor<tadnc sprecyzowanie vfirinsKt, r;c;stawicneqo Przez

radnego R.Pacanowskiego.

Radny R.Pacanowski - stawiam wniosek o 1% wzrost. stawek Dodati<ir w $ 1 ust 4

w stosunku do stawek obowiqzujqcych w 1998 roku.

Rada 18 glosami przeclv ,p"zy 7 glosach za., gLosívt vstrzymqlqcych sig nie bylo nie

przeglosomla wniosku radnego R. Pacanowskiego.

Rada n glosani ?a,, przelc.iw glosóu nie bylo ,ustrzym:.iqcych siq gtosóv nie bylo

powziqla z naniesion¡imi poprawkami uchualq Nr TV/25/98 v spravie ustalenia wysoko6ci

stavek @atku od 6rodków transportonych na 1999 r.

/tbrnrata W TY/25/$B w zalqcaniu do protokólu/.

Ad. 11 . h¡rmistrzH.Michalkievicz zl¡raca siq do Kierownika

tlydziatu Urbanistyki i Architektury o rryja6ni.enie tej uchwaly.

Kierownik D.Tt'eliñski - wyja6nil,2e Rada zatwierdea.czy bqCq <i.-rricrrywar.e ::mi.rr.y

w mlejscowym planie ogó1nego zagospudarov;alr i ¡ .1 Pt ' : 'u-,- . -"rrref ,u ¡ ' rniny Jqdrr:e; ió ' . ,cZY

tez  n ie .  Zmiany  p lanu obe jmujq  czq i6 .  n je ruchomo6c i  po tozoneJ r )a  t i ru l rLach ws i  Woi ica .

Teren ten zamierza siq p?zeznaczyó pod zabudowq mieszkalnq ..ednorodzinna- cra;: punkt

uslug w=-terynaryjnych.

Radny R.Pacar¡owski - pyta ,czy koszty ::mian fin.lrrsu.-te oscba f izyczna'?

Kierownik D.Treliñski - ocipowiada,2e wszelxie xoszty zmiany pi;rnu zagosiloearowania

pokrywane sa tprzez  gminQ.  Pod jqc ie  te j  uchwaty  po le ¡a  na  Lyn ; , i c  pewr ,a  osooa ccc ; : ie

mogla investowaó w tq dziatkq ,  bo do 1-e; pory miata ora prz(, : r taczett ie rol t t icz.e.

Radna U.Piasecka - Komisja Bud2etu,Gospodarki i Mieiiia unio¡;Kowala o oddalenje tcj

uchwaty,poniewa2 dotyczy r:na tylko jedrrej osoby. Iila.ip,ierrw byla i.o ciziatka buciowlarta,

po tem zmien iono jq  na  no ln iczq ,  a  te raz  znów chce.s iq  jq  z ¡n ie t r iaó  na  buc iowlanq,

za co musi zaplació gmina.

Radny l l .Góralski  -  mówl,2e grty osoba Tizyczna bqdzie r-sosDociarowaó ' r . .el t  t .ort-"r  t . r , 'cc rokt,

bqdzie ptació podatek ,a gmina za zmianq w plartic pokry;;e kiszty tylt<o raz.
, ;

Radna J.Szrerriawa - prosze podaó ile bqdq wynosiiy koszty ztníany planu zagospodaror+aniá

Kierovnik D.Treliñski - wyja6nia,2e jeÉii bytoby wiqce.i osób do mie;scowych zmian

w ogó1nym planie zagospodarowania przestrzennego gminy to l<oszty te bytyby tri2sze,

a tak dla jednej osoby koszty te wynosityby okolo 1.5@,OO z1

Przeyodnic"4cy Rady T.Szwach proponujq przeg?osowaó projekt uchwaty w sprawle do

sporzqdzenia zmian czg6ci miejscowego planu ogólnego zaSlospodarowania pi'zestrzennego

gniny Jqdrzejów
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Rada 21 glosami przecih¡ , prz-y J glosach za , glosów wstrzymujqcych siq nie bylo

nie przyjqla projektu uchr*aly w spravie do sporzdzenia zmían czq6ci rniejscovego plau

ogólnego zagospodarouania przestrzennego gminy Jqdrzejów

Ad. 12. Refert¡je Skarbtik hlnY.

Rada jednoglo6nie porziqla uchwatq M fU /%/98 v sprat¡ie zmian w bud2ecie miasta

i gminy r¡a 1998 rok.

/ tlchcala W TU/26/98 stanowí zal4cz/tik do protokótu /.

z J qd r ze jowa i,,^l; Jil ifiH J #::'Y*"T ffi fi' ?H ff 
': 
;f':'i "I'",,

w tej sprawie.Skierowalem równie2 pismo do Zrzeszenta Transportu PrywatrieS¡o w Kielcach

o za¡\larze wznaczenj-a limitu rra 1999 rok na wykonywanie kra;iowego z-arobk-hreoc

przewozu osób taksówkami osobowymi w i1o6c j 20 sztuK. \l zvtiqz"klt z' ¡rowyzs'zym na

dzisiejszq sesjq przyjechal przedstawicie.l  t 'ego Zrz-eszenia,Xtóry prcsi o zabranie

glosu.

Rada jednoglosnie wyrazila zgodq na r-lclzieleil ic{',gic-,su PanLl Í itarlrslc.i 'ur('rvi tvta-rr' i tJ': i ;¡ i i t. '¿ii

który jest Frezesem Znzeszenj-a Prywatnego 1'ransportu rv i( ielcach'

pan S.Majtza. - podziqkowal Radzie za udzielenie rnu giost-r. Pra¡;rrq 'yjaáni í i:e na ürliiilr;

rodzaju uslugi zapotrzebowanie jest zrrikome . t,udzie bogilci ;e2d2q swoirni 'saniochociaritÍ'

a ci biedni wogóle nie korzystajq z iaz.dy Laksówkami tzw. j 'AXI'

Je2eli bqdziemy w nieskoñcz.onoáó przyimowaó tudzi , a pfzehra2tr-ie sq lo osoby bqciqce

ju2 rra rencie 1ub emeryturze ,kt6r'zy nie piacq 2adnych oplat. np'ZUS to orl i  wyelirninujq

tych takshwcarzy ,kl6rzy wykonujq ten zawód ju2 ki lkana6cie 1al- 'Mr-rszq orri ' :placaó

wszystkie skladki np. ZUS w ilysokosci )5O,W1 i taka praca staje siq rtiereiltowna'

i{ odpowiedzi na w/w pis¡no Zrzeszeníe popar}o wniosek taksówkarzy o nie z'wiqkszanie

liczby wydawania zezutole| na wykonywanie krajowego zarobkowego przewc'zu osób

taksówkami osobowymi,aby zaaegrnó konflikt w te; grupie zawodowei'

PrzewodnicT+cy Rady T.Szvach podziqkowaia Partu Prezesowi za zal:ranie ^tc:;u'

Radny T.Barañski - mówi ,2e jest. ustawa o clz-ialalnoÉci gc.rs¡rociarcze¡i,w której jesl

mowa,2e nie mo2na ograniczaó tej clziatalnoéci '

Proszq o wytlurnaczenie radcq prawnego'

Radca prauny D.KLviorska - owszem istnieje sloboda clziatalnoéci gospodarczej,ale

przepis dopuszczajqcy mo21iwo6ó limitowania uslug przewozow-ych LaLrsówxarnj jest

przepisem szczeg'Iny'n w stosunku do ustawy o dzialalno6ci gospodarczej' Poza tym

przepis o l imitowaniu nre stwarza dla Rady grnitry obowiqzku podjqcia uchwaly' a daje

jedynie mo2liwoÉó. Ja gdy opiniowalam projekt uchwaty o limit ustug zwrócilam

ui{agq Kierownikowi Wydzialu Komunikacji na obol*iqzek zasiggniqcia opinii w tej

sorawie od Zrzeszenia Taks6wkaczy i !'ederacji Ko¡surrlencKiei'
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B¡rmistrz H.l¡ l lctnlkievicz - wyja6nia,2.e t irnity t.e sq w:;z9dz-ie stosowane' l i iedawno

timit na wydawanie zezwoleñ na przew6i- osób taksówkamj osobowymi wync;sit io sztuk'

Obecnie schodzimy do 20 sztuk wydawania limitów,ale decyduiqcy glos nale2y do Radnych'

Radny R.Pacanoyski - uwa2am,2e iloSó taksówkarzy ,klírra jesl dotychczas jest' juz

wystarczajqca.Kilka osób napehrno odejdzie na emeryturg t,o wdeciy bqcizie mozrra przy;4ó

nowych taksówkarzY.

Radny A.Czop - popieram wypowiedá radnego Pacanowskiego ' 
'l 'aKsów<L ''od7'rlatni sLojq

puste , a chqtnYch do jazdY nie rna

Kierounik U.zajqc - sprawa ta byia na Zarzqdzj-e. Obecnie jesf wydanych 15 zezt'toLeñ'

na wykonywanie krajowego zarobkowego przewozu, a propozycjq Zarzqdu jest zwiqkszerlie

tego l imitu o 5 zezwoleñ.

Radny T.Barañski - pyta na Jakiej zasadzte bqdzie przydzieianych tych ) 2ezvtaleñ?

Kieroynik u.@jqc - odpowiada ,ze.ie2eli  bqdzie zwiqkszcny fert l injt  o 5 zezvtoleít

to podania bqdq skladane do sekretariatu Urzqdu l4iejsi<iego i poo uwagq bqd::ie brana

data wplirwu Podania do Urzqdu.

Radna E.Pbasznik - pyta il-e byto do tej pory wydanvch zezwoleá;ra p|zewóz osób

taksówkami osobowYmi.

Kieroynik lJ.Zqjqc - wyja6nia,2e nie jest w stanie oclpowieozieó na t.c pytanie,pott iewaz

spralrJy te prowadzila Pani Ewa Gr¿icl ,a ia tarni spraw:rrrri' z:ljr:Lrje siq oC r;jeda'*"na'

Radny K.Hichalski - stawiam wniosex o ocirzucenie w caloéci pro¡eKtu ttchr,rary w spt: lwi=

ustalenia limitu wydawania zezwoleñ na wykonyv¡anie Kraio\dego zaroi¡kowego p¡'zewozll

osób taksówkami osobowymi na 1999 r.

Rada 12 gtosani przeciw , PrzY 10 glosach za i 1 gtosie wstrzymujqcyn siq nie przeglo-

souata sniosku radnego l(azimierza l'tichalskiego'

prze¡¡odnicz+cy Rdy T. szwach - w zwiaziru z powy'.szynt wrriosei< radne,eo K.l¡ijchalsxie¿io

nie zostal przYjqtY.

Rada 16 gtosani 7a ,przy 9 gtosach przeciv i 1 glosie wstrzymqiqcym siq powziqla

uchvalq Nr IV/Z\/98 w spravie ustalenia limitu wydarania zezvoleít na vykonyw'anie

krqjowego zarobko¡¡ego przehrozu osób taksóukami osobowyuri ra 1W r '

/ Llchvala Nr fu/27/98 Y za}qczeniu do protokótu/'

Ad. 1 r. Przewodnícz4cy Rady T.szwach petniqca jednoczeÉnie

firrkcjq Dyrektora zoz tt Jqdrzejowie zreferowala spraYq ref,oruy v slu2bie zdrovia'

Od 1 stycznia 1W roku wejdzie w 2ycie Reforma Ochrony Zcirowia,w której na;wa2niejsz-y

nra byó pacjent.
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Od 1 stycznia 191i9 roxu przestanre

swojego lekarza Podstawowej opieki

czuwat naci Pacjentem calq dobq'

W caly kraju powstalo 1(i Regionalnych i(as

do Kasy Swiqtokrzyskiej,ale od 2tX)O roku

wybranej KasY nP. Katowickiej '

Zanim ¡¡ednax Kasy podpisaly z r tarni  unowy nusiel i Íny

Powstala te2 jedna Kasa BrarraowA do Ktí-)t",-,' ' lf,i-,!la rtírl.

i  ich rodzinY.

Nasz lekarz lub lekarz specjal ista ,u xtórego siq leczymy rir lrsi ' , la' 'wyciaó g;xierowal' ie

do innego specjal isty lub na leczenie do szpit 'ala'

Jeáeli bgdziemy korzystaó z uslug lekat'za ,xLóry rrie podpisai K.r'ri't'ai¡'tu z KasE Chorych

to bqdzÍemy musieJ i  zaptac ié za ca ly  proces le :zenia '

Bez sklerowania mo2emy udaó siq do ginekclloga i poto2nika,det' t t tat ' ' - lc ' [ ja j  wetrerologa'

onkologa 1ub PsYchiatrY.

Z powszechnego ubezPieczenia

medycznej.Natomiast czq6ciowo

stornatol i :dzy. Kal;a zaplaci  ¡n '  i r l  '

zcl¡ iqcie r lg,c; .y wypt ' ln ienie : :gba

2ycz,yny sobie u2.ycia talr iego mater iatu

jego cenie,a za ustugq zaptaci  nasza

Warunkiem ciqglo6ci ubezpieczenia jest regularrte

Za pracownika skladkq bqdzie oblic: ' :aó : t¡ ir i i rr ' :r í

równiez obowi4zyvaó re;onizac ja ' i(a::'Cy rtic;;

zdrowotnej 1ub Jekarza rodzir ln{rqo ,któr 'y

Chorych. $ w 1991t not<u bqcizienry :'ra1'e2'^ó

bqdziemy moql i  naIe2eó c i ( ) ' lobrr 'w<¡ . l t i i r :

s i t ;  r : t : l ó  : : ¿ : k  l ¡ r , i ¿ l r r l i  3 ¡ r l n | i ' i : l l c l r l y l ' í i  l  '

: i có  p i 'a r r l ( , ' ^ ' r l j  : v  s t l l : l b  ; l ru t i c iu rcwyc : l - l

zdrowotnegtr zostanq pokryte Koszty caloáciowe;l opieki

odplatne 3A/") bqdq. np. but.y ortopedycn\e czv sz'Kta

,cumiesiqc;rr l t ' '  odprowadzari ie sr iaci '< ' '

1li ' ;  'COdaV"C.i -

ie wyb¡'aó

bgdz:i e

korekcyjrre.

Kasa chorych opiaci tak2e szcz-epier¡ia ocirronne zalecone przQ'" '  mjrr1str¿r zdrouía oraz

profi taktyczrtq opiekq lekarskq i stornatolo¡1ic:rna nlaC d: ' : jeónri cio 1f-r ro'(t l  ' ' ' / ' ) ta'

i{asa sfinansuje lak1e niktóre przedmioty ortopedyczrle f)o' I) i ' ) t ' ! l¿'y r i :ríc: ' lyi I  'wózNi

inwalidzkie rqczne i érodkj- pomoc.icze np. pomcce ol ' t t 'p' jciycz:rre cl ' la r l iewidz'q.::ycl 'r) '

u calo6ci trzeba bqdzie zaptacíó np. za zabl-egiichirurgi i  plastyczrlej.o i le koryqowane

zniany nie sq nastgpstwem choroby lub Llrazu. odplatne sa lez szc'z-epieni3 ochr()nr-le

na lvlasne Zyczenie,np. przecivr grypierczy cirzeczenta o zoolnoéci do prcwaciz-erria

pojazdów.

Umowy z Kasami Chorych zawierajq tak2e lekarz'e

za ka2de badanie stomatologiczne,usuniqcie zqba

podstawowym materialem stomatologicznym' Je2eli

ponadpodstawowego to doptacimv tylko ró2nicq w

Kasa.

Ka¿dy bqdzie otoczony opiek4 w naglych wypadkach. Pogotowie i"atur]kcwe udzielí pcnr'¡cy

wszystkim poszkodowanym \{ wypadkach ,osoborn,którycir ZYcte ;est za¡¡r'ozorre rf 1-akÍch

przypadkach szpital  lub specjai ista przyjmie kazdet3o bez sKicrowani i-) 'a za l i :czel l i t -

zaolaci Kasa.
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Za zatrudnionego na poclstawie Lxncwy zlecenia lub umowy ajencyjrt" ' j  -  zlecer' lcdawca'

Za bezrobotnego - Urzqd Pracy. Za emeryta i rerlcistq - ZUS' Za rolnira skladkq

obliczy i  Pobierze KRUS.

Ja jako Dyrektor ZAZ staram siq aby sqsiednie placówki oSrociNów zdrowia 'zawarry

ze rnnE unowq , aby w godzinach wieczornych,gdy placó',;ki bqdq ,)uz: nieczynnc' pacenci

mogli udaó siq do szPitala.

Doktor lif.Bogtrsfawski Kierownik SZPOZ - Podst"awowa Cpieka Zclrcwotna to lexarz-e s*+'gt

i sprzqt. Ma ona na celu leczenie i obslugq pac;]entórv na t'erertie ¡'rniny'

Je2eli  nie podpiszq umo\dy z Kasq Chorych to cc stycznia 12O osói¡ Oqdzie do ewolnienia'

Od stycznia w SZPOZ nie bqdzie stomatologl szro.lnej '

Sq rozbie2noÉci miqdzy Przychodntq ZOZ, a SZPOZ'Jest róz;e f jnansowanie i  ¿wozan'2e

powinna Uyó lista za kt6re badanÍa bqdzie ptacit ZOZ a za Klóce S'¿'PCZ' Kasa Chorych

nie jasno okreáti la za jakie bacjania xto ma ptació'

i4am pvr.ani.e do pani Dyrer(tor 7fr2 . Czy dostala Pani pieniqdze z Kasy Chorych rla recna-

b i l i tac jq '? .

PrzevodnicT4cy Rady T.Sanach- nie dostalam

wiem co rwle2y do ZAZ'a co do SZPOZ , nie

Doktor }t.Bogusfauski- te Érodki, które propcnu'ie Kasa Chorych sq niewystarczalne

dla SZPOZ. Gdy rnialem pomoc finansowq z Urzqdu Gminy to S'ZPC7' nie miat zadnvch

dtugów. Mam pytanie: czy utrz5rma siq SZPOZ samodzielnie'¡

PrzesodnicT+cy Rady T.Szwach - Powiat nie otrzynia 2adnych árodkó"' f iLransowYch

na utrzynanie stu2by z.drowia. Muslmy walczyó .aby otrzylaó.ai< najwjqcej 6rodi<ów

finansowych od KasY ChorYch.

l{am wykorraó biznes plan funxcjonowania opiel<i zdrowoLnei ,ittór'y przeKazQ w Ka'sie

Chorych.

Uwa2am ,2e w miesiqcu styczniu,albo lutym powinniémy po6wlgció je'dnq sesjq odno6nie

Reformy Slu2bY Zdrowia.

Ad. 15, Klerownik M.Holski - odnoÉni e zglosz-,onych irrlerpelacji

pragnQ ,lyja6nió ,2e 4 domy nie zostaly podlqczone pod wodociqg'Jest to sprawa dysku-

syjna,czy marlry podtqczyó te ciomy do wocioci4qu,czy te2 nie,skoro wodocÍqg jest po

dnugiej stronie.ul icy? Uwa2am,2e tJrzqd powinien przywróció r-r l icq do poprzeclniego

stanu,a mieszkañcy powinni podlqczyó siq na swój koszt do wodociqgu z drugiej strony

ul icy.

nawet ztotówki.  Pari ic '  Dokt 'orz:e" ia te2 nie

wieni co bqdg miata w zakresie uslug'

jest cria potrzebtra. Ale czy i 'nwesty-

na sesji  budzetowe.-.
Odno6nie kanalizacJi na ulicy Dojazd to uwa2am,2e

cja ta bqdzie realizowana zdecyduje Rada Miejska

Ad - 15. Burrnistrz H. t¿lichatkiewicz - Dra{lnq poi'r.iformowaó

Le zostar opr.acol:va¡y Raport o stanie rniasta i ¡lmirry Jgdrzejów,xtóry Radni ol,rzyrnajq.



Zostal takze zakupiony przez

przejdzie h/ noc sylwestrowq.

zaprosió catq Radg.
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Gminq sprzqt naglaéniajqcy,który prawdziwy chrzest bojowy
Na przywitanle Nowego Roku pod Domem Kultury pragnq

Ad.

Rady l.Sz-wach o godz. 14

1 7 .
7.n

Ze wzglqdu na wyczerpanie porzqdku obrad przewodniczqcy

zamknqta obrady Rady.

Sehre,tflr?-obrad :

t[Xlt '
Elzbieta 

fVi6nieust<a

Ft"otokólowqla
.  ¡ ' , '--rgll ,, ._ t,,a t_

Béata Pisaret(

PRzmnDi¡rc14.¡er RADY t{ILrSKrLj
,//

h /  J  VD R Z  E J  O,T i  I  E
/  . - y '

,, A 1LL4L4|---
ZÉNCSA SZUACH


